

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Rhone-Poulenc Rorer S.A.	12/21/1999
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Aventis Pharma S.A.
Street Address:	20 avenue Raymond Aron
City:	Paris
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	92160
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	09578453
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(908)231-2626
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	908-231-4658
Email:	maribel.mendez@sanofi-aventis.com
Correspondent Name:	Karen I. Krupen
Address Line 1:	1041 Route 202-206
Address Line 4:	Bridgewater, NEW JERSEY 08807
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	USA0792E
NAME OF SUBMITTER:	Maribel Mendez

CH \$40.00 09578453

Total Attachments: 11

- source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page1.tif
- source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page2.tif
- source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page3.tif
- source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page4.tif
- source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page5.tif

PATENT

source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page6.tif
source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page7.tif
source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page8.tif
source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page9.tif
source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page10.tif
source=Name Change - Rhone-Poulenc Rorer S.A. to Aventis Pharma S.A. executed on 12-21-1999#page11.tif

JOURNAL SPÉCIAL DES SOCIÉTÉS

Directeur Général Jean-Claude Leseur

FRANÇAISES PAR ACTIONS

dimanche 19 à Mardi 21 décembre 1999

101^{ème} année

Nos 353 à 355

DÉPARTEMENTS	75	78	92	93	94
CONSTITUTIONS	62	68	69	70	71
TRANSFORMATIONS	63				
MODIFICATIONS	64	68	69	70	71
FUSIONS OU SCISSIONS (PROJETS OU RÉALISATIONS)	65				72
DISSOLUTIONS	65		70	71	72
DISSOLUTIONS-CLÔTURES	65		70		
CLÔTURES DE LIQUIDATION	66	68	70		72
AVIS AUX ACTIONNAIRES OBLIGATAIRES SOCIÉTAIRES					
CONVOICATIONS AUX ASSEMBLÉES	66				
AVIS DE RÉUNION VALANT AVIS DE CONVOCAION					
ÉMISSIONS ACTIONS OU OBLIGATIONS					
AVIS FINANCIERS					
CAUTIONS ET GARANTIES					
VENTES DE FONDS	67			71	
CESSIONS DE DROITS					
RÉSILIATIONS DE BAUX					
AVIS D'APPORTS			70		
LOCATIONS-GÉRANCES					
AVIS RELATIFS AUX PERSONNES			70		
ADJUDICATIONS					
BILANS					
PETITES ANNONCES					
VENTES AUX ENCHÈRES DES NOTAIRES					

Par Arrêtés de Messieurs :
 Le Préfet de Paris
 du 22/12/1998,
 Le Préfet des Yvelines
 du 21/12/1998,
 Le Préfet des Hauts-de-Seine
 du 30/12/1998,
 Le Préfet de la Seine-St-Denis
 du 29/12/1998,
 Le Préfet du Val-de-Marne
 du 21/12/1998,
 Le GIE GAZETTE DU PALAIS
 JOURNAL SPÉCIAL DES SOCIÉTÉS
 a été désigné comme
 publicateur officiel en 1999,
 pour les départements de Paris,
 Yvelines, Hauts-de-Seine,
 Seine-Saint-Denis, Val-de-
 Marne, de toutes annonces
 judiciaires et légales, en
 matière de procédure civile et,
 de toutes celles présentes en
 matière de commerce, de
 liquidations des biens, de
 redressement judiciaire, ainsi
 que de tous les actes de
 sociétés.
 Les surfaces consacrées aux
 titres, sous-titres, filets,
 paragraphes et alinéas sont
 définies par les arrêtés
 d'habilitation.
 N.B. L'administration décline
 toute responsabilité quant à la
 teneur des annonces légales.

SOMMAIRE N° 2 : 12 PAGES

8, RUE SAINT AUGUSTIN 75080 PARIS CEDEX 02

01 47 03 10 10 www.jss.fr

FAX FORMALITÉS : 01 47 03 99 55

FAX INSERTIONS : 01 47 03 99 00 et 01 47 03 99 11.



TARIF PUBLICITAIRE
 AVIS FINANCIERS
 40,00 F 6,10 €
 AVIS DIVERS
 35,00 F 5,33 €
 LA LIGNE + T.V.A.

ANNONCES LÉGALES
 75 27,20 F 4,14 €
 78 26,70 F 4,07 €
 92 27,20 F 4,14 €
 93 27,20 F 4,14 €
 94 27,00 F 4,14 €

PATENT

REEL: 019418 FRAME: 0199

RHÔNE-POULENC RORER S.A.

société anonyme au capital de 2.276.090.665 F
siège social : 20, avenue Raymond Aron - 92160 ANTONY
RCS Nanterre B 304 463 284

**PROCES-VERBAL DE LA REUNION
DE L'ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE DES ACTIONNAIRES
DU 20 DECEMBRE 1999**

L'an 1999
et le 20 décembre à 9 heures 30,

les actionnaires de RHÔNE-POULENC RORER S.A. se sont réunis au siège social, en assemblée générale extraordinaire, sur la convocation qui leur a été faite par le conseil d'administration et adressée à chacun d'eux par correspondance en date du 8 décembre 1999.

Il a été dressé une feuille de présence qui a été émargée en entrant en séance par tous les actionnaires présents et par les mandataires des actionnaires représentés.

M. Gilles BRISSON préside l'assemblée en sa qualité de Président du conseil d'administration.

MM. Bernard DUBOIS et Bernard RECULEAU, qui sont - tant personnellement que comme mandataires - les deux plus forts actionnaires présents à l'assemblée et acceptant ces fonctions, sont nommés scrutateurs.

M. Alain GALLOIS est choisi comme secrétaire.

Le bureau étant ainsi composé, le Président constate que, d'après la feuille de présence, cinq actionnaires sont présents ou représentés, possédant ensemble 14.615.164 actions sur les 14.615.168 actions ordinaires composant le capital social.

L'assemblée, réunissant ainsi plus du tiers du capital social, est déclarée régulièrement constituée ; elle peut valablement délibérer et procéder au vote des résolutions.

La feuille de présence, certifiée exacte par les membres du bureau, restera déposée au siège social conformément à la loi.

Le Président constate en outre que les commissaires aux comptes ont été régulièrement convoqués, conformément aux dispositions de l'article 231 de la loi du 24 juillet 1966.

Il rappelle ensuite que l'ordre du jour de l'assemblée est le suivant :

- Rapport du conseil d'administration,
- Changement de dénomination sociale et modification corrélative de l'article 2 des statuts,
- Pouvoirs.

Puis il dépose sur le bureau et met à la disposition de l'assemblée :

- un exemplaire de la lettre de convocation adressée à tous les actionnaires,
- la copie et l'accusé de réception de la lettre recommandée adressée aux commissaires aux comptes,
- la feuille de présence, les pouvoirs des actionnaires représentés,
- la liste des actionnaires,
- le projet de résolutions qui seront soumises à l'assemblée.

Le Président déclare que le rapport du conseil d'administration, le texte du projet de résolutions, ainsi que tous autres documents prévus par les dispositions législatives et réglementaires applicables ont été tenus, au siège social, à la disposition des actionnaires ou de leurs mandataires, à compter du jour de la convocation de la présente assemblée, et ce, conformément aux prescriptions de la loi du 24 juillet 1966 et du décret du 23 mars 1967.

Le Président précise qu'aucun actionnaire n'a usé de la faculté conférée par l'article 138 du décret du 23 mars 1967, relative à l'envoi des documents et renseignements visés aux articles 133 et 135 dudit décret, et qu'aucun actionnaire n'a requis l'inscription - à l'ordre du jour de la présente assemblée - de projets de résolutions.

Le Président donne lecture du rapport du conseil d'administration

Puis, après un échange de vues, et personne ne demandant plus la parole, le Président met successivement aux voix les résolutions suivantes figurant à l'ordre du jour :

PREMIERE RESOLUTION

L'assemblée générale,

sur la proposition du conseil d'administration,

délibérant aux conditions de quorum et de majorité requises pour les délibérations extraordinaires,

décide :

- d'adopter la dénomination **AVENTIS PHARMA S.A.** qui, à compter du 17 janvier 2000, se substituera à RHÔNE-POULENC RORER SA,
- et de modifier en conséquence l'article 2 des statuts qui sera dès lors rédigé comme suit :

« **Article 2 - Dénomination sociale**

« **La société a pour dénomination AVENTIS PHARMA S.A. ».**

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

DEUXIEME RESOLUTION

L'assemblée générale,

confère tous pouvoirs au porteur d'un exemplaire original, d'une copie ou d'un extrait certifié conforme du présent procès-verbal, à l'effet d'effectuer toutes les formalités prescrites par la loi.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

L'ordre du jour étant épuisé et personne ne demandant plus la parole, la séance est levée à 10 heures 30 et, de tout ce que dessus, il a été dressé le présent procès-verbal signé, après lecture, par tous les membres du bureau.

COPIE CERTIFIÉE CONFORME

Le Président Directeur Général

Par Procuration



RHONE-POULENC RORER SA
French Corporation having a capital of FF 2,276,090,565
Principal offices, 20 avenue Raymond Aron 92 160 ANTONY
Registered Nanterre B 304 463 284

MINUTES OF THE MEETING OF THE
EXTRAORDINARY GENERAL MEETING OF THE SHAREHOLDERS
OF DECEMBER 20, 1999

The year 1999
And the 20th December at 09.30 a.m.

The shareholders of RHONE-POULENC-RORER Company have met at the principal offices for an extraordinary general meeting which was called by the board of directors; notice was sent to each shareholder by mail on December 8, 1999.

An attendance sheet was prepared and initialed by all the present shareholders and by the proxies of the represented shareholders upon entering the meeting.

Gilles Brisson presides at the meeting as Chairman of the Board.

Bernard Dubois and Bernard Reculeau who both personally and as proxies are the two largest shareholders present at the meeting, and accepting these functions, are named as vote counters.

Alain Galois is chosen as secretary.

The board having been formed, the chairman notes that according to the attendance sheet, five shareholders are present or represented owning together 14,615,164 shares of the 14,615,168 common shares of the capital stock.

The meeting, thus being represented more than one third of capital stock, is declared lawfully constituted, it can validly deliberate and proceed to the vote of the resolutions.

Then, after an exchange of views, and nobody asking for leave to speak, the Chairman proceeds to put to vote the resolutions set forth in the order of the day:

FIRST RESOLUTION

The general meeting of shareholders,

After the motion of the board,

Deliberating in the quorum conditions and with the necessary majority for the extraordinary deliberations,

Decides:

- to adopt the company name **AVENTIS PHARMA SA**, which, as of January 17 2000, will take the place of **RHONE-POULENC-RORER SA**,

- and as a consequence, to amend article 2 of the statutes which will be read as follows:

. Article 2 – Company name

. The company has **AVENTIS PHARMA SA** as name.

This resolution, put to the vote, is adopted unanimously.

SECOND RESOLUTION

The general meeting of shareholders,

Grants full powers to the holder of an original copy, a copy or a certified true abstract of the present proceeding, to execute any formalities stipulated by the law.

This resolution, put to the vote, is adopted unanimously.

The attendance sheet, certified to be true by the members of the board shall remain at the files in the principal office in accordance with the law.

In addition, the Chairman notices that the auditors were lawfully summoned in accordance with the provisions of article 231 of the July 24, 1966 law (French Civil Code).

He then recalls the order of the day of the meeting as follows:

- . Report of the board
- . Change of the company name and the associated modification of article 2 of the statutes
- . Powers

He then introduces to the committee and makes available to the board:

- . A copy of the convocation of the meeting to all shareholders
- . A copy and the return receipt of the registered letter addressed to the auditors
- . The attendance sheet, powers of the represented shareholders
- . The shareholders list
- . The draft resolution to be submits to the meeting.

The chairman declares that the report of the board of directors, the text of the draft resolutions as any other documents provided for by the applicable rules and provisions of the law were available at the main office to the shareholders or the proxies, from the day of the present meeting, and this in accordance with the provisions of the law of July 24 1966 and the decree of March 23 1967.

The Chairman specifies that no shareholder had used the right, granted by article 138 of the decree of March 23, 1967, regarding the sending of documents and information, directed to article 133 and 135 of the said decree, and that no shareholder required the entry of any draft resolutions, in the order of the day of the present board meeting.

The Chairman reads out the report of the board of directors.

The order of the day being completed and nobody asking for leave to to speak, the meeting was adjourned at 10.30 a.m., and with everything above, the present minutes were drawn up and signed by all the board members after reading.

Certified true copy
The chairman of the board
By proxy

,

The resolution to change the company name was published in a French newspaper in accordance with the French law:

1 JOURNAL SPECIAL DES SOCIETES
(annonces légales et judiciaires)
8 rue Saint augustin 75000 Paris cedex 02
Special newspaper of the companies
Legal Advertisement -

Date of publication: December 19 to 21, 1999

Text of the advertisement:

AVENTIS PHARMA S.A.
(Former RHONE POULENC RORER SA)
French company having a capital of FF 2,276,090,665
Principal offices, 20 avenue Raymond Aron, 92160 Antony
Registered Nanterre 304 463 284

The extraordinary general meeting of the shareholders of
December 20, 1999 has decided:

- to adopt the company name

AVENTIS PHARMA S.A.

Which will take the place of RHONE POULENC RORER S.A.

- and as a consequence to amend article 2 of the statutes
which will be read as follows:

Article 2 – company name

“The company has AVENTIS PHARMA S.A. as name”

The said resolution will take place January 17 2000

The registration of copyright will be register at the registry
of the court of Commerce of Nanterre